
Zápis 
 

z  18. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 22. 5. 2018 
 
Přítomno dle prezenční listiny: 18 

Omluveni: Ing. Maxa, Ing. Brányik, Ing. Dragoun, Ing. Tůma, prof. Slavíček, Ing. Vlach 

Hosté: Ing. Chválná, prof. Pospíšil, Mgr. Vajsová,  Ing. Algerová, prof. Bělohlav, Mgr. Kinzlová, 

Ing. Dobšík 

 

Program zasedání Akademického senátu konaného dne 22. 5. 2018 

1. Schvalování vnitřního předpisu „Volební řád AS VŠCHT Praha“. 

2. Schvalování rozpočtu na rok 2018 

3. Různé 

a) Informace z kolegia rektora 

b) Výroční zpráva o činnosti/ Institucionální plán 
Program jednání schválen 18– 0 – 0 

 

 

Ad 1. Schvalování vnitřního předpisu „Volební řád AS VŠCHT Praha“. 

Senát bez připomínek odsouhlasil nové  znění volebního  řádu AS VŠCHT Praha. Nové  znění 

řádu bude předáno na MŠMT k registraci. 

 

Usnesení: Senát schvaluje nové znění Volebního řádu AS VŠCHT Praha. 

Schváleno: 18– 0 – 0 

 

 

Ad 2. Schvalování rozpočtu na rok 2018 

V úvodu kvestorka představila návrh  rozpočtu a doplnila  informace  z předchozích  zasedání 

senátu, kdy bylo o rozpočtu diskutováno. Dále bylo konstatováno, že byla podepsána dohoda 

mezi  rektorem,  děkany  a  děkankou  o  osobních  nákladech.  Ing.  Březina,  předseda 

hospodářského  výboru,  konstatoval,  že  výbor  návrh  rozpočtu  projednal  na  zasedání 

v přítomnosti  kvestorky  a  doporučuje  rozpočet  schválit. Následovala  diskuse  k rozpočtu  a 

jeho schvalování. 

 

Usnesení: Senát schvaluje předložený rozpočet VŠCHT Praha na rok 2018 

Schváleno:  18 – 0 – 0      

 

Návrh  rozpočtu  bude  nyní  prostřednictvím  pana  rektora  postoupen  Správní  radě  VŠCHT 

Praha ke schválení. 

 

 

 

 

 



Ad. 3. Různé 

a) Informace z kolegia rektora 

‐ termín zasedání správní rady byl stanoven na 18. 6. 2018; 

‐ byl představen harmonogram příprav institucionální akreditace; 

‐  byla  diskutována  otázka  internacionalizace;  tato  problematika  bude  na 

programu dalšího zasedání senátu; 

‐ probíhají jednání o kolektivní smlouvě; 

‐  prof.  Cibulka  se  zúčastnil  Rady  vysokých  škol,  kde  se mj.  jednalo  o  navýšení 

finančního rozpočtu pro VŠ. 

 

b) Výroční  zpráva  o  činnosti/  Institucionální  plán  2019‐2020 

Předseda  poděkoval  za  zaslání  připomínek  k Výroční  zprávě  o  činnosti.  Bude 

schvalována na příštím zasedání. 

V  otázce  připravovaného  institucionálního  plánu  byly  diskutovány  následující 

body 

‐ podpora vědeckých týmů se středoškoláky; 

‐ rozvoj informačních systémů – mj. zjednodušení formulářů pro personalistiku; 

‐  podpora  jak  mladých  pracovníků  VŠCHT,  tak  nových,  příchozích  vynikajících 

vědců; 

‐ třetí role VŠ, popularizační veletrh. 

 

Příští zasedání 12. 6. 2018 

 

Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                                      Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 


